
Bestyrelsesmøde 13. august 2014 hos Sven 

 

Alle mødtes kl 18 til fællesspisning 

 

Vi drøftede den seneste generalforsamling og var enige om at forløbet havde været fint, og at det var positivt, 

at udviklingen gik i retning af kombineret generalforsamling/vejfest. 

Næste generalforsamling sidste lørdag i april , 25 april 2015 

 

Vi forventer ingen særlige omkostninger til vedligeholdelse i det kommende år. 

Michael sørger for at forny snerydningsaftalen med Trim. 

Vi glæder os over at der nu nedtages luftledninger på vejene og til den nye belysning, og konstaterer at vi ingen 

indflydelse har overhovedet på resultatet. 

 

Næste bestyrelsesmøde hos Linda efter nærmere aftale. 
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